

漁農自然護理署

九龍長沙灣道 303 號
長沙灣政府合署 5 樓



AGRICULTURE, FISHERIES AND CONSERVATION DEPARTMENT

5th floor, Cheung Sha Wan Government Offices,
303 Cheung Sha Wan Road,
Kowloon, Hong Kong

轉換飼養禽畜牌照持牌人通知書

Notice of Change of Licensee for Livestock Keeping Licence

甲部 Part A: 現有持牌人資料 Particulars of Current Licensee

現有持牌人姓名／名稱 Name of Current Licensee	(按現有牌照所示 as per current Licence)		
飼養禽畜牌照編號 Livestock Keeping Licence No.	LK	到期日 Expiry Date	
農場地址 Farm Address			
飼養禽畜類別 Type of Livestock Kept	* 豬／雞／其他，請註明： * Pig / chicken / others, please specify:		
飼養禽畜數量 Rearing Capacity	頭 Head		
獲授權代表姓名(如適用) Name of Authorised Representative (if applicable)	(按現有牌照所示 as per current Licence)		
電郵地址 Email Address			
電話號碼 Telephone No.			

乙部 Part B: 準持牌人資料 Particulars of Potential Licensee

注意 Attention

準持牌人須提交新的飼養禽畜牌照申請(表格 AF 281b)，供漁農自然護理署(漁護署)審批。
The potential licensee shall submit a fresh Livestock Keeping Licence Application (Form AF 281b) for approval by the Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD).

準持牌人姓名／名稱 Name of Potential Licensee	
* 香港身份證／商業登記號碼／ 機構登記號碼 * Hong Kong Identity Card / Business Registration No. / Organisation Registration No.	
獲授權代表姓名(如適用) Name of Authorised Representative (if applicable)	

* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate.

申請人聲明 Declaration by Applicant

本人／本公司／機構為上述**甲部**所載飼養禽畜牌照現有持牌人，現擬將有關飼養禽畜牌照持牌人轉換為上述**乙部**所載人士／公司／機構，並已通知該人士／公司／機構須向漁農自然護理署提交新的飼養禽畜牌照申請。本人／本公司／機構明白，新牌照一俟向**乙部**所載人士／公司／機構發出，現有的飼養禽畜牌照會即時撤銷，而本人／本公司／機構必須立即停止於**甲部**所述農場的一切禽畜飼養活動。本人／本公司／機構同意承擔與現有飼養禽畜牌照及相關農場有關的一切法律責任，直至上述新牌照發出為止。

I/This Company/Organisation, the licensee of the current Livestock Keeping Licence mentioned in **Part A** above, hereby propose/proposes to change the licensee of the Livestock Keeping Licence to the person/company/organisation mentioned in **Part B** above, and have/has informed such a person/company/organisation to submit a fresh application for Livestock Keeping Licence to the Agriculture, Fisheries and Conservation Department. I/This Company/Organisation understand/understands that the current Livestock Keeping Licence will be revoked immediately upon the issuance of the new Licence to the person/company mentioned in **Part B**, and I/this Company/Organisation will immediately cease any livestock keeping activities at the farm location mentioned in **Part A**. I/This Company/Organisation admit/admits full liability related to the current Livestock Keeping Licence and the relevant farm until the said new licence is issued.

申請人／獲授權代表簽署：

Signature of Applicant/

Authorised Representative:

日期：

Date:

公司／機構蓋印(如適用)：

Company / Organisation Chop (if applicable):

請把填妥的通知書以專人送遞、郵寄或傳真方式，或經漁護署網站送交農場管理及生物保安組：

地址：新界上水粉錦公路蓮塘尾大龍實驗農場農場管理及生物保安組

傳真：2461 4649

網址：<http://www.afcd.gov.hk>

Please submit the duly completed notice to the Farm Management and Biosecurity Section by hand, post or fax, or through the AFCD's website:

Address：Farm Management and Biosecurity Section, Tai Lung Experimental Station, Lin Tong Mei, Fan Kam Road, Sheung Shui, N.T.

Fax：2461 4649

Website：<http://www.afcd.gov.hk>

如有疑問，請致電 2462 7443 與農場管理及生物保安組聯絡。

For enquiries, please contact the Farm Management and Biosecurity Section on 2462 7443.